

# Announcement



## Determination of Midday Working Hours

## تحديد ساعات العمل وقت الظهيرة

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

As part of our ongoing efforts to protect and safeguard employees and labourers, and in line with the Ministerial Decree No. 401 of 2015, we hereby advise you to comply with Ministerial Decree requirements effectively from 15<sup>th</sup> June 2019 to 15<sup>th</sup> September 2019.

في إطار جهودنا المتواصلة لتأمين سلامة العمال وحمايتهم، وتماشياً مع مقتضيات القرار الوزاري رقم (401) لعام 2015، نلفت عنايتكم إلى ضرورة الامتثال لمتطلبات القرار الوزاري، وذلك اعتباراً من 15 يونيو 2019 وحتى 15 سبتمبر 2019.

Please be advised that no work under the direct sunlight and in open area shall be carried out/performed between 12.30 PM and 03.00 PM to reduce heat exhaustion, heat stress, heat stroke and related illnesses.

يرجى العلم بأنه لا يجوز بأي حال من الأحوال ممارسة أي نوع من الأعمال تحت الشمس وفي الأماكن المكشوفة خلال الفترة ما بين الساعة 12.30 ظهراً والساعة 03.00 ظهراً، وذلك لحماية العمال من أخطار الإصابة بالإجهاد الحراري والسكتة الدماغية والأمراض ذات الصلة.

Failure to comply with the above Decree shall result in penalties/sanctions.

وفي حال مخالفة أحكام هذا القرار، سيتم فرض العقوبات والغرامات المناسبة.

Thank you for your continued support and cooperation.

نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي